
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr: 4956/12.11.2024   

 
PROCES VERBAL 

      Incheiat astăzi 12.11.2024 ,    în şedinţa extraordinară    a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin Dispoziţia primarului nr. 
97/08.11.2024  

     

SEDINTA SE DESFASOARA  ATAT FIZIC CAT SI ON LINE  

     In conformitate cu art 134 alin 5 , literele a' si a ² din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare  (ORDONANŢĂ DE URGENŢĂ 
nr. 61 din 30 aprilie 2020) 
 3. La articolul 137, alineatul (1) se modifică şi va avea următorul cuprins: 
"(1) Şedinţele consiliului local se desfăşoară legal în prezenţa majorităţii consilierilor locali în funcţie. Se 
consideră prezenţi la şedinţă şi consilierii locali care participă prin utilizarea oricăror mijloace 
electronice.", la sedinta  participarea este  on line  prin mijloace electronice ( camera audio video a 
grupului de watts- up  a Consiliului local Mioarele ) , 

       In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca Ana   la şedinţă participă  9 consilieri 
din cei 9  consilieri locali în funcţie.  

La sedinta  participa domnul primar Iosif Ion  

-Invitati –doamna consilier achizitii publice Dinica Florentina Daniela  si domnul contabil Sucu 
Razvan  

Domnul presedinte de sedinta  Banu Petre Aurelian   , citeste ordinea de zi.  

        1. Proiect de hotărâre  cu privire la organizarea retelei scolare pentru anul 2025-2026 a 
unitatilor de invatamant preuniversitar  de stat  de pe raza  comunei  Mioarele   

             Inițiator: Iosif Ion   – primar; 
 

        2.Proiect de hotărâre  cu privire desemnarea reprezentanților Primarului si  Consiliului local 
în Consiliul de administrație al  Școlii Gimnaziale ,,Mioarele, pentru anul școlar 2024-2025 
                                                                                                                 Inițiator: Iosif Ion   – primar; 

     3.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării 
ajustării tarifelor percepute de operatorul Soc. Financiar Urban S.R.L., înscrise în 
Contractul de delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și 
transport separat al deșeurilor municipale, sortarea și compostarea deșeurilor municipale, 
în Stația de Transfer Câmpulung, Zona Câmpulung nr. 002/04.01.2023 

                                                                                                  Initiator : Primar Iosif Ion 
      4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Devizului general actualizat dupa achizitia de 
lucrari la data de 14.10.2024 pentru investitia : ,,  Renovare energetica moderata a cladirilor 
Dispensar Veterinar - sat Matau si Camin Cultural , sat Suslanesti , comuna Mioarele , judetul 
Arges ,,  

                                                                                                     Initiator : Primar Iosif Ion  



 

Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect : Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat 
special domnului IOSIF Ion, primarul comunei Mioarele, în calitate de reprezentant al 
unității administrativ-teritoriale comuna Mioarele în Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canal Muscel pentru aprobarea acceptării comunei Bughea de Jos 
în calitate de membru  si se supune la vot ordinea de zi suplimentata  unanimitate , 9  voturi 
pentru 

Se trece la punctul nr 1  

        1. Proiect de hotărâre  cu privire la organizarea retelei scolare pentru anul 2025-2026 a 
unitatilor de invatamant preuniversitar  de stat  de pe raza  comunei  Mioarele   

             Inițiator: Iosif Ion   – primar; 
Doamna secretar  Aici sunt necesare cateva lamuriri , in special pentru consilierii noi care nu cunosc 

procedura . In prima faza , Inspectoratul Scolar Arges , ne solicita printr o adresa situatia retelei scolare 

pentru anul scolar in avans , in cazul de fata 2025-2026 , adica cati copiii se estimeaza ca vor fi inmatriculati 
.In urma acestei adrese Consiliul Local Mioarele , aproba proiectul de hotarare cu privire la organizarea 

retelei scolare in baza adresei de la scoala .Acest proiect de hotarare impreuna cu un referat de motivare in 
care se specifica faptul ca elevii nu au mijloc de deplasare la alte scoli , nu exista microbuz scolar , nu le 
putem lua dreptul la educatie , situatia sociala- financiara a acestora , este transmis Inspectoratului Scolar 

care , in urma sedintei dumnealor de Consiliu de Administratie ne dau sau nu avizul conform . Pana acum 
ne au dat avizul . Dupa ce avem avizul , proiectul de hotarare este din nou introdus pe ordinea de zi a 

Consiliului Local si se transforma in Hotarare . Acum suntem la faza de proiect ! 
Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian – Daca mai avem discutii ?Vad aici ca mai sunt 35 

copiii ..Ar trebui sa stimulam natalitatea !! 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza in unanimitate cu 9 voturi pentru HOTARAREA 

NR 4  
Se trece la punctul nr 2  
 

     2.Proiect de hotărâre  cu privire desemnarea reprezentanților Primarului si  Consiliului local în 
Consiliul de administrație al  Școlii Gimnaziale ,,Mioarele, pentru anul școlar 2024-2025 
                                                                                                                 Inițiator: Iosif Ion   – primar; 

 

Doamna secretar  Având în vedere faptul că,  Consiliul de administraţie al Școlii Gimnaziale 

,Mioarele  este format din 7 membri, structura consiliului de administraţie a școlii este formată din 

3 cadre didactice, primarul sau un reprezentant al primarului, 1 reprezentant al consiliului local şi 

1 reprezentant al părinţilor. Prin urmare, Primarul si Consiliul local desemnează 2 reprezentanţi  

pentru a face parte din structura consiliului de administrație a Școlii Gimnaziale ,,Mioarele . 

Domnul primar Iosif Ion   Din partea primarului o desemnez pe doamna secretar Balan Raluca 

– dansa a mai fost , cunoaste situatia scolii . 

Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian  Si din partea Consiliului Local , ar trebui totusi 
cineva care sa faca parte din comisia nr 3 - III.COMISIA   PENTRU INVATAMANT 
,SANATATE SI CULTURA ,PROTECTIE   SOCIALA ? 
Domnul primar Iosif Ion   Nu neaparat ! In mandatul trecut a fost domnul Zipis Ion , acum faceti 

propuneri si tinanad cont de disponibilitatea de a merge la sedintele de Consiliu . Ei cam tin sedintele in 
timpul orelor de program si prezenta este fizic ! 
Domnul consilier Matei Aurel Cornel  Eu il propun pe domnul viceprimar ! E toata ziua la servici , 

poate sa se deplaseze pana la scoala cand au nevoie ! 
Nemaifiind alte propuneri se supune la vot si se voteaza cu unanimitate de voturi HOTARAREA NR 5  



Se trece la punctul nr 3  

     3.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în vederea aprobării 
ajustării tarifelor percepute de operatorul Soc. Financiar Urban S.R.L., înscrise în 
Contractul de delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare separată și 
transport separat al deșeurilor municipale, sortarea și compostarea deșeurilor municipale, 
în Stația de Transfer Câmpulung, Zona Câmpulung nr. 002/04.01.2023 

Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian  Deci sa inteleg ca astazi votam 

desemnarea unui reprezentant prin acordarea de mandat special , in persoana domnului Primar 

Iosif Ion , care sa ne reprezinte interesele in relatie cu Sc Financiar Urban SRL  

Doamna secretar  Iar in cazul in care domnul primar nu poate , se afla in imposibilitatea 

de a reprezenta institutia , propunerea e ca domnul viceprimar Ivan Florin Iulian – sa i tina locul . 

Nemaifiind alte discutii se supune la vot si se voteaza cu unanimitate de voturi  9 

HOTARAREA NR 6  

Se trece la punctul nr 4  
      4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Devizului general actualizat dupa achizitia de 
lucrari la data de 14.10.2024 pentru investitia : ,,  Renovare energetica moderata a cladirilor 
Dispensar Veterinar - sat Matau si Camin Cultural , sat Suslanesti , comuna Mioarele , judetul 
Arges ,,  

Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian  - Aici nu prea inteleg ?Cel care executa 
lucrarea  a stabilit ca poate executa lucrarea cu 10.000 lei mai putin? 

Domnul consilier Dobrin Alexandru –Asta este si nelamurirea mea ! Acum platim mai 
putin pentru aceasta lucrare ? Daca s a licitat un pret ? Cum se poate ca un an mai tarziu , 
actualizarea sa fie mai mica ?  

Doamna secretar Cred ca cel mai bine ne explica doamna consilier achizitii publice Dinica 
Daniela 

Doamna consilier achizitii publice Dinica Daniela  Ca urmare a licitatiei , castigatorul s 

a angajat sa execute lucrarea cu un pret mai mic decat suma scoasa la licitatie in devizul initial .  

Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian Ar fi indicat sa vedem si noi devizul 

initial ..Noi n avem de unde sa stim ce ati aprobat atunci ! 

Doamna consilier achizitii publice Dinica Daniela  Sigur ca da ! Vi l punem la dispozitie , 

imediat ! 

In urma verificarii sumelor s a stabilit ca devizul actualizat are o suma mai mica decat cel 

initial si nemaifiind discutii s a supus la vot si s a votat in unanimitate cu 9 voturi  
HOTARAREA NR 7  

Se trece la punctul nr 5  

5.Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special domnului IOSIF Ion, 
primarul comunei Mioarele, în calitate de reprezentant al unității administrativ-teritoriale 
comuna Mioarele în Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apă Canal Muscel pentru 
aprobarea acceptării comunei Bughea de Jos în calitate de membru 

Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian  Daca sunt discutii ? Hai sa i primim si pe Bughea 

de Jos .. 
Nefiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 8 , cu 9 voturi pentru  
 



Se trece la punctul nr 6 
6. Diverse  
Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian As propune sa marim numarul de camere de luat 

vederi  
Domnul primar Iosif Ion Da ! O sa prindem in buget ! 
Domnul presedinte de sedinta Banu Aurelian Vedem cu totii ca societatea e cam agitata in ultima 

vreme , sunt foarte multi care arunca gunoiul pe marginea drumului   

Domnul consilier Iosif Cristinel  Deja duc cu tractorul , la Suslanesti , la Marlauz , la Inis , peste tot 
e plin de gunoaie , de moloz ! 

Domnul consilier local  Dobrin Alexandru Revin cu rugamintea becuri pentru Suslanesti ! Oamenii 
sunt nemultumiti , e bezna dimineata ! 

Domnul primar Din pacate becuri nu mai avem pentru ca se monteaza leduri ! 

Doamna secretar  Mai am eu sa va spun ceva . Am luat legatura cu STS ul , ne vor da 9 semnaturi 
digitale gratuite , pentru toti consilierii , pentru asta sunt formularele de GDPR , o sa le trimit impreuna cu 

copiile  cartilor de identitate si in scurt timp va vom chema sa va luati semnaturile digitale . O sa va fac 
cont in aplicatia e- dai , aplicatie in care va veti completa declaratiile de avere si interese pe care le veti 

semna electronic si le veti incarca din nou . Dar dupa ce veti avea semnaturile , ne auzim si impreuna cu 
colegii mei va vom ajuta la fiecare pas. 

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 12,55 . 

 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA                              SECRETAR GENERAL COMUNA 
BANU PETRE AURELIAN                                       BALAN RALUCA ANA                                               

 


